

ជូនចំពោះអាណាព្រាហ្មណ៍សិស្ស

អំពីការឆ្លើយតបក្នុងករណីមានគ្រោះមហន្តរាយ

ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំទីក្រុងអាយ៉ាសេ

នៅសាលាបឋមសិក្សានិងមធ្យមសិក្សានៅទីក្រុងអាយ៉ាសេយើងបានចូលរួមក្នុងសមយុទ្ធការពារគ្រោះមហន្តរាយនិង
ដកអប់រំជារៀងរាល់ថ្ងៃក្នុងការរៀបចំគ្រឿងសំរាប់គ្រោះមហន្តរាយ។

ក្នុងករណីមានគ្រោះមហន្តរាយជាក់ស្តែងយើងនឹងឆ្លើយតបដូចតទៅហើយយើងស្នើសុំការយល់ដឹងនិងកិច្ចសហប្រ
តិបត្តិការរបស់ឪពុកម្តាយទាំងអស់។

ទោះបីការព្រមានមិនត្រូវបានចេញក៏ដោយប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍គ្រោះថ្នាក់នៅពេលធ្វើដំណើរទៅសាលារៀន
សូមកុំបង្ខំខ្លួនឯងឱ្យទៅសាលារៀន។

ការឆ្លើយតបនៅពេលសំឡេងរោទិត្រូវបានចេញ

《មួយថ្ងៃមុនការព្រមានត្រូវបានរំពឹងទុក》

○ប្រសិនបើសាលាអាចនឹងត្រូវបិទ ឬពន្យារពេល យើងនឹងទាក់ទងអ្នកតាមអ៊ីម៉ែល។

《ពេលទៅសាលារៀន》

○ប្រសិនបើ "ការព្រមាន (ភ្លៀងខ្លាំងទឹកជំនន់ព្យុះព្រិលធ្លាក់ច្រើន)"

ត្រូវបានចេញនៅក្នុងអាយ៉ាសេនៅក្នុងព័ត៌មានទិន្នន័យ

(ព័ត៌មានអាកាសធាតុ) នៃការចាក់ផ្សាយឌីជីថល NHK នៅម៉ោង ៦

ព្រឹកសាលាមធ្យមសិក្សានិងបឋមសិក្សាទីក្រុងនឹងត្រូវបិទឬ

យើងនឹងចាត់វិធានការដើម្បីពន្យារពេលការចូលរៀន។

○យើងនឹងជូនដំណឹងដល់អ្នកអំពីវិធានការណ៍បែបណាដែលត្រូវប្រើតាមវិទ្យុទាក់ទង

នឹងគ្រោះមហន្តរាយឬអ៊ីម៉ែលការបញ្ជូនព័ត៌មានបន្ទាន់របស់សាលាដូច្នោះសូមរង់ចាំនៅផ្ទះ។

《ពេលចេញពីសាលារៀន》

○ដោយសារអាកាសធាតុមិនល្អយើងអាចកាត់ថ្នាក់និងអាហារថ្ងៃត្រង់សាលារៀនហើយ

ចាកចេញពីសាលារៀនឬរង់ចាំនៅសាលា។

ក្នុងករណីនោះយើងនឹងទាក់ទងអ្នកតាមរយៈវិទ្យុបង្ការគ្រោះមហន្តរាយឬអ៊ីម៉ែលបញ្ជូ

នព័ត៌មានបន្ទាន់របស់សាលា។

ការឆ្លើយតបក្នុងករណីមានការរញ្ជួយដីធំ

【នៅពេលមានការរញ្ជួយដីដ៏ធំកើតឡើងក្នុងម៉ោងសិក្សា】

○ ប្រសិនបើការរញ្ជួយដីដែលមានកម្រិត 5 ឬច្រើនជាងនេះកើតឡើងនៅ Ayase សិស្សសាលាបឋមសិក្សា (កុមារ) និងសិស្សវិទ្យាល័យ (សិស្ស) នឹងប្រគល់វាទៅឪពុកម្តាយរបស់ពួកគេនៅក្នុងបន្ទប់រៀន

○ ការមកយកកូននឹងត្រូវប្រគល់ជូនអាណាព្យាបាលឬអ្នកមកទទួលជំនួស។

○ កុមារដែលមិនអាចត្រូវបានប្រគល់ឱ្យពីព្រោះវាពិបាកសម្រាប់ឪពុកម្តាយរបស់ពួកគេ ក្នុងការវិលត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញនឹងត្រូវបានការពារនៅសាលារហូតដល់ពួកគេត្រូវបានប្រគល់ឱ្យ។

○ ក្នុងករណីដែលកុមារឬសិស្សមិនអាចចូលក្នុងផ្ទះបានដោយសារតែមានអគ្គិភ័យឬការដួលរលំដែលបណ្តាលមកពីការរញ្ជួយដីក្រុមគ្រួសារ

សូមពិភាក្សានិងសម្រេចចិត្តជាមុនអំពីកន្លែងប្រជុំ (មជ្ឈមណ្ឌលជម្លៀសក្រៅពីផ្ទះរបស់អ្នក) ។

【នៅពេលមានការរញ្ជួយដីដ៏ធំកើតឡើងក្នុងកំឡុងពេលទៅសាលារៀន】

○ កុមារនិងសិស្សដែលនឹងចេញពីសាលារៀននឹងត្រូវបានណែនាំឱ្យជម្លៀសទៅកន្លែងមានសុវត្ថិភាពត្រឡប់ទៅផ្ទះឬសាលារៀនរបស់ពួកគេវិញហើយចាត់វិធានការបត់បែនតាមការសំរេចចិត្តរបស់ពួកគេ។

○ បន្ទាប់ពីបានបញ្ជាក់ពីសុវត្ថិភាពរបស់កុមារនិងសិស្សនៅក្នុងសាលាយើងនឹងបញ្ជាក់ពីសុវត្ថិភាពនៃផ្លូវសាលារៀន។

[នៅពេលមានការរញ្ជួយដីដ៏ធំមួយកើតឡើងក្នុងកំឡុងពេលសកម្មភាពក្រៅសាលា (ដំណើរការសកម្មភាពអប់រំខាងក្រៅសកម្មភាពក្តីបការធ្វើដំណើរទៅសាលារៀនជាដើម)

○ បន្ទាប់ពីធានាសុវត្ថិភាពសូមជម្លៀសទៅកន្លែងមានសុវត្ថិភាពក្រោមការដឹកនាំរបស់អ្នកដឹកនាំ។

○ ទាក់ទងសាលាដើម្បីពិភាក្សាពីការឆ្លើយតប។

○ ទាក់ទងសាលាដើម្បីពិភាក្សាពីការឆ្លើយតប។

○ស្ថិតនៅកន្លែងមានសុវត្ថិភាពរហូតដល់ផ្លូវដំណើរការបានស្តារឡើងវិញ។
[នៅពេលមានការរញ្ជួយដីដ៏ធំមួយកើតឡើងបន្ទាប់ពីសាលារៀននិងក្នុងកំឡុងពេលសកម្មភាពក្តីបនៅថ្ងៃឈប់សម្រាកនៅ (មធ្យមសិក្សា)]

○គ្រួសារបានជម្លៀសសិស្សទៅកន្លែងទីលានសាលា ដែលជាកន្លែងជម្លៀស។

○ប្រសិនបើគម្រិតនៃការរញ្ជួយដីមានចាប់ពី 5 ឬច្រើនជាងនេះ សិស្សវិទ្យាល័យ (សិស្ស) នឹងប្រគល់ទៅឪពុកម្តាយរបស់ពួកគេនៅសាលា។

★អំពីការផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មានគ្រោះមហន្តរាយសាលារៀន

ក្នុងករណីមានការរញ្ជួយដីទ្រង់ទ្រាយធំ

ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំប្រមូលព័ត៌មានគ្រោះមហន្តរាយទាក់ទងនឹងសាលារៀន

ហើយប្រើប្រាស់វិទ្យុបង្ការគ្រោះមហន្តរាយ អ៊ីមែល

"សេចក្តីជូនដំណឹងពីក្រុមប្រឹក្សាអប់រំ" នៅលើគេហទំព័ររបស់សាលា និង

"សាលាតូច" ។ នៅលើគេហទំព័រ Ayase City

យើងនឹងបញ្ជូនព័ត៌មានទៅកាន់ឪពុកម្តាយ

និងប្រជាពលរដ្ឋពិពេលមួយទៅពេលមួយ តាមរយៈ

"ព័ត៌មានសង្គ្រោះបន្ទាន់របស់វិទ្យាល័យ"។


◆ គេហទំព័រសាលារបស់យើង។

"ព័ត៌មានពីក្រុមប្រឹក្សាអប់រំ"

トップページ	学校所在地・アクセス	校章・創立日・沿革	学校教育目標・グラウンドデザイン	生徒数及び学級数・部活動	市内行事予定	校内研究
コミュニティスクール/学校評価	いじめ防止基本方針	教育委員会からのお知らせ				

◆ គេហទំព័រ ទីក្រុង Ayase

"ព័ត៌មានបន្ទាន់សម្រាប់សាលាបឋមសិក្សា និងមធ្យមសិក្សា"



ការឆ្លើយឆ្លងទៅនឹង "ព័ត៌មានទាក់ទងនឹងការរញ្ជួយដីនៅណាន់កៃចូរ៉ាហ្គុ (បណ្តោះអាសន្ន)"

○តាមក្បួនទូទៅបន្តសកម្មភាពអប់រំ (សកម្មភាពថ្នាក់រៀន។ ល។)
ដូចធម្មតាដោយយកចិត្តទុកដាក់លើព័ត៌មាននាពេលអនាគត។

ការឆ្លើយតបនៅពេលបញ្ជូនព័ត៌មានដោយ J-alert អមដោយការបាញ់មីស៊ីលផ្លោង

○តាមក្បួនទូទៅអនុវត្តតាម "ការឆ្លើយតបក្នុងករណីមានការរញ្ជួយដីដ៏ធំ" ។

○កន្លែងជម្លៀសនឹងត្រូវជម្លៀសទៅខាងក្នុងអាគារសាលារៀន / កន្លែងហាត់ប្រាណ
(ក្នុងកំឡុងពេលសកម្មភាពនៅខាងក្រៅសាលារៀនក្នុងផ្សារឬអាគារក្រោមដីដែលនៅ
ក្បែរនោះ)

ហើយនៅខាងក្នុងអាគារអ្នកនឹងត្រូវបានណែនាំឱ្យជម្លៀសចេញដោយផ្លាស់ចេញពីប
ង្គួច។

○ប្រសិនបើអ្នកចង់បញ្ឈប់ថ្នាក់រៀនប្រគល់ (បឋមសិក្សា) ចាកចេញពីសាលា
(អនុវិទ្យាល័យ), ល, សូមទាក់ទងឪពុកម្តាយតាមអ៊ីម៉ែល។ ល។